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Vergadering: 10 september 2018 in de Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Aad Kramer, Willy Schipper (notulist), Cees Rutsen,  
Afwezig:  Elli Ruijter, Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen, Marga Mulder (Seniorenpartij) 

Gasten:  Harry Piket (PvdA), Peter Vlam (VVD), Hans Kröger (JESS) 

Eerst wordt er een voorstelrondje gedaan zodat een ieder zijn inzet en aandachtsgebied kan 
vertellen. Hierna opent Helga de Vergadering.  

1. Naar aanleiding van de Notulen dd.11-06-2018: 

• De subsidie aanvraag voor 2019 is ingediend bij de gemeente Schagen. 

• Helga zal de Notulen van 2018 naar de gemeente Schagen sturen.  

• De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

 

2. Ingekomen post 

• Een mail van Wooncompagnie om een afspraak met elkaar te plannen. Het voorstel zal 

worden gedaan voor 26 september om 16.00 uur. 

• Dorpswerk Noord Holland; bijeenkomst 23-11-2018. Helga gaat in ieder geval.  

• KPN post, opheffen brieven bussen bijeenkomst in Hoorn. We wachten het af.  

 

3. (Herstel) vlotbrug  

• Op de brief van het College van B&W en de brief van de Raad van Schagen aan de provincie is 

nog geen enkele reactie gekomen.  

• Het rapport betreffende een eventuele vaste oever verbinding is klaar en zal binnenkort aan 

de provincie worden aangeboden en openbaar worden gemaakt. 

• De Dorpsraad is betrokken geweest (Helga) bij dit  brede onderzoek . 

• Helga gaat bij de Bedrijvengroep Zuid Zijpe informeren of er nog belangstelling is om 

gezamenlijk een claim in te dienen bij de provincie.  

 

4. Openbare ruimte  

• Helga zal bij de gemeente (Frank Watertor) navraag doen naar de stand van zake van het 

verkeersplan, want dat blijft maar stil.  

• Aad vraagt naar de plaats van de bebouwde kom aan de noordwestzijde van de Grote Sloot. 

Ook  dit zal bij de gemeente worden nagevraagd, de nieuwe huizen komen nu buiten de 

bebouwde kom te liggen.  

• Meld en Herstel: de lantaarnpaal  is nog steeds niet gerepareerd. 

• Er zal ook aan de gemeente worden gevraagd om aan de noordoostzijde van de Grote Sloot 

weer snelheidsmetingen te doen zodat er gekeken kan worden of de aanpassingen effect 

hebben.  

• Bruin Groenvoorziening heeft opdracht gekregen om het perceel naast de school te maaien.  

• Willy heeft uitleg gegeven over de vergunningprocedure voor de rolstoel toegankelijke 

vis/aanleg steiger voor algemeen gebruik  nabij Grote Sloot 91. 

Hans Kröger en Helga bieden aan om te helpen.  
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• Ook komt de mogelijkheid om de Burgerbrug te verhogen t.b.v. het sloepen netwerk ter 

sprake. Dit zou ook in het verkeersplan kunnen worden opgenomen. 

 
5. Jaarmarkt 

• Het was een geslaagde jaarmarkt, veel mensen gesproken en betalingen voor de Brugpraat. 

• Kees doet het voorstel om Banners aan te schaffen voor de herkenbaarheid. Ook badges of T 

shirts voor de dorpsraad leden kunnen daar aan bijdragen.  

• Willy vraagt om de tijd dat iemand achter de kraam staat niet langer dan 2 uur te maken.  

• Er hebben 38 mensen de enquête ingevuld. Na evaluatie opnieuw bekijken of er een 

huiskamer project kan worden opgestart, In samenwerking met de gebied coördinator. Helga 

stuurt een mail naar de gemeente met de vraag wat de mogelijkheden zijn in plaats van de 

zandbakken die volgends de uitslag van de enquête wel weg mogen 

• Ook komt de mogelijkheid om de Burgerbrug te verhogen t.b.v. het slopen netwerk ter 

sprake. Dit zou ook in het verkeersplan kunnen.  

 

6. Oldskoel (afhandeling) 

• Helga en Kees leggen zaken rond de Oldskoel uit. Zij hebben beide een ander beeld van de 

gang van zaken en worden het niet eens. Kees overweegt om te stoppen met zowel de 

Dorpsraad als zijn werk voor de Oldskoel. Dat wordt erg jammer gevonden. Er wordt 

gevraagd om er nog eens een nachtje over te slapen.  

 

7. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 

• Peter Vlam wil graag weten wanneer het rapport over de eventuele vaste oeververbinding 

voor hem beschikbaar komt. Zodra dit aan de provincie is aangeboden.  

 

8. Sluiting  

• Helga sluit deze vergadering om 22.20 uur.  

 

 

De eerstvolgende Dorpsraadvergadering is op maandag 15 oktober a.s. 


